



Mario Bizier commenced his military career in 1986 as a reservist with HMCS Champlain in Chicoutimi, Quebec. After serving three years as a Naval Communicator, he proceeded with a component transfer to the Regular Force in 1989 as a Dental Clinical Assistant. During his 34 years of service, Mario has had the privilege of deploying to Bosnia-Herzegovina, has served with several 1 Dental Unit Dental Detachments, 5 Field Ambulance and 5 Health Services Operational Training Unit in Valcartier, 1 Canadian Field Hospital in Petawawa, the Canadian Forces Health Services Training Center and served with 1 Dental Unit Headquarters and at the Directorate of Dental Services in Ottawa.

Mario was promoted to rank of Chief Warrant Officer in June 2013 and assumed the duties of the 1 Dental Unit Chief Warrant Officer. He was appointed the Royal Dental Corps Chief Warrant Officer in May 2016 and from July 2017 to January 2018, also served as the Acting Canadian Forces Health Services Group Chief Warrant Officer.

Member of the Order of Military Merit since 2016, he was appointed as the Materiel Group Chief Warrant Officer on 17 May 2019 and retired from the Canadian Armed Forces on 7 December 2020. He now is employed as Policy Officer at the Directorate of Honours & Recognition in Ottawa.

At home, Mario is supported by his wife Anik Benoit and together have four children: Marielle, Alexandra, Jessica and Nickolas.

Mario Bizier a entrepris sa carrière militaire en 1986 à titre de réserviste au NCSM Champlain à Chicoutimi au Québec. Après avoir servi pendant trois ans en tant que Communicateur naval, il procède à un reclassement à la Force régulière en 1989 en tant que technicien dentaire. Au cours de ses 34 années de service, Mario a eu le privilège de se déployer en Bosnie-Herzégovine, a servi avec plusieurs détachements de la 1^e Unité dentaire, la 5^e Ambulance de campagne et la 5^e Unité d'entraînement opérationnel d'appui à la santé de Valcartier, au 1^e Hôpital de campagne de Petawawa, au Centre d'instruction des Services de santé des Forces canadiennes à Borden, avec le Quartier général de la 1^{re} Unité dentaire ainsi qu'au directorat du service dentaire à Ottawa.

Mario est promu au grade d'adjudant-chef en juin 2013 et a assumé les responsabilités d'adjudant-chef de la 1^{re} Unité dentaire. Il est nommé l'adjudant-chef du Corps dentaire royal canadien en mai 2016 et de juillet 2017 à janvier 2018, a aussi occupé les fonctions d'adjudant-chef intérimaire du Groupe des services de santé des Forces canadiennes.

Membre de l'Ordre du mérite militaire depuis 2016, il est nommé l'adjudant-chef du Groupe des matériels le 17 mai 2019 et a pris sa retraite des Forces armées canadiennes le 7 décembre 2020. Il occupe maintenant le poste d'officier des politiques au Directeurat des Distinctions honorifiques et reconnaissance à Ottawa.

À la maison, Mario est soutenu par son épouse Anik Benoit et ensemble ont quatre enfants : Marielle, Alexandra, Jessica et Nickolas.